

Juara2 silat gayong

Kuntau Jawa

Kedah melawat

di-Ibukota 25 Jan.

Oleh SAAD TAIB

15 JAN 1971 ALOR SETAR, Khamis. Satu rombongan ahli silat dari Persatuan Seni Silat Gayong Kuntau Jawa, Kedah, akan mengunjungi di-beberapa buah tempat di-Kuala Lumpur, untuk memperlihatkan pementahan mereka.

Rombongan sa-ramai 45 orang yang mengandungi 15 pasang ahli silat lelaki dan wanita akan tiba di-sana pada petang 25 Januari.

Ketua rombongan itu yang juga sa-bagai guru silat, Enche' Ku Ahmad bin Ku Mustapha, menyatakan antara tempat yang akan di-pertunjukkan ialah Menteri Yam Abdul Razak, Menteri Besar, Menteri Dato' Hanun Idris, Menteri Peranan dan Kebudayaan Dato' Hamzan Abu Samah dan di-Dewan Beka Kampung Pandan. Mereka juga di-jangka akan merakamkan permainan itu melalui Talisman Malaysia.

Sa-behain mereka bermain di-rumah Menteri tersebut, terlebel, dalam mereka, akan di-hadapan sembaharak Si Paduka Bala D'YAM, yang di-Portuan Enon yang di-Portuan Akora, sa-bagai silat balinga Sultan Kedah.

Perbelanjaan

Pementaran ahli silat itu, adalan atas perbelanjaan sendiri dengan menanggung perbelanjaan mereka. Perbelanjaan dan Sotras Kedah di-mana dua orang pegawai-nya akan turut serta.

Memintu ketua rombongan itu lagi semua jasad lawan mereka akan di-alor oleh Enche' Arif Ahmad sa-orang Pegawai di-Kementerian Beka dan Sukkan. Jenisz silat yang akan di-pertunjukkan ketak ada-lah bertalian antara satu dengan lain, bagitu juga tarikan yang terdapat sa-masa bersilat. Dan jenis senjata yang akan di-bawa, kata Enche' Ku Ahmad lagi ialah kenis, pedang panjang, golok, petak kava, badek, parang chandong, Kedah dan beberapa jenis lagi.

Senjata

Di-sana mereka akan tinggal sa-jama tiga hari dan jika ada petak lain yang mengundang, mereka sanggup melanjutkan masa untuk beberapa hari lagi.

Beberapa hari sa-behain mereka bertolak, akan di-hadapan rumah kediaman Menteri Besar Kedah, Dato' Syed Ahmad Shahabuddin.

Di-samping memperlihatkan silat tersoud di-hadapan ketua jasad, akan di-hadapan dan orang2 kenamaan, petak

Latihan

Sekarang mereka sedang menjalankan latihan bersungut di-gelanggang persatuan tersebut di-Batu Lema, Petang. Rakan kandor Anor Semar Guru silat itu juga memberitahu in-lah pertamanya kali-nya mereka akan mengadakan pertunjukkan di-negeri lain. Sejak persatuan itu ditubuhkan dalam tahun 1966 yang lalu.

1966 yang lalu.